

First aid:

If swallowed: call poison control center or doctor immediately for treatment advise. Don't give any liquid to person. Don't induce vomiting unless you told so by poison control center or doctor. Don't give anything by mouth to an unconscious person. If on skin, or cloths, Take off contaminated clothes and rinse immediately with plenty of water for 15-20 minutes. Call poison control center or doctor for treatment advise. If Inhaled, move person to fresh air, if person is not breathing call ambulance and then administer artificial respiration preferably mouth-to- mouth, call poison control center or doctor for treatment advise. If in Eyes, Hold eye open and rinse slowly and gently with water for 15-20 minutes, remove contact lenses, if present after the first 5 minutes and then continue rinsing the eye, Call poison control center or doctor for treatment advise.

Antidote: No specific antidote. Treat symptomatically.

Warranty Statement:

The company guarantees the stability of the chemical & physical specifications in its original container under the normal storage conditions in UAE until it's expiry date.

الإسعافات الأولية :

في حالة الإبتلاع : الاتصال بأحد مراكز السموم أو استشارة الطبيب بشأن العلاج . ارتشاف قدر من الماء اذا كان الشخص قادرا على ذلك - عدم محاولة التقيؤ ما لم يطلب من أحد مراكز السموم أو الطبيب ذلك، يحظر إعطاء الشخص النافذ للوعى أى شئ عن طريق الفم. في حال ملامسة الجلد أو الملابس : خلع الملابس الملوثة وشطف الجلد على الفور بكمية وفيرة من المياه لمدة ١٥-٢٠ دقيقة . الاتصال بأحد مراكز السموم أو الطبيب للعلاج. في حال الاستنشاق : نقل الشخص الى مكان به هواء نقي في حال انقطاع تنفس الشخص المصاب يجب الاتصال فورا بالإسعاف وأجراء تنفس صناعي ويفضل عن طريق الفم. الاتصال بأحد مراكز السموم أو الطبيب للعلاج. في حالة إصابة العينين: حافظ على العين مفتوحة واتصلها جيدا بكمية وفيرة من الماء الجارى لمدة ١٥ - ٢٠ دقيقة. انزع العدسات اللصقة أن وجدت بعد مرور الـ ٥ دقائق الأولى ثم تاخ الفسل . الاتصال بأحد مراكز السموم أو الطبيب للعلاج.

الجرعة المضادة : لا توجد جرعة مضادة وتعالج الاعراض حسب ظهورها.

الضمان :

تضمن الشركة المنتجة ثبات المواصفات الكيميائية والفيزيائية لهذا المبيد وسلامه عبواته الأصلية في التخزين العادي طيلة فترة صلاحيته تحت ظروف دولة الامارات العربية المتحدة.

L1029627 UAEM/04V - PPE 4080630

Barricade® 65 WG
Herbicide

باريكيد® 65 حبيبات

COMPOSITION:

Prodiamine * 65.00%
Other ingredient 35.00%
Total 100.0%

* CAS No 29091-21-2

التركيب:

بروديامين * ٦٥,٠٠٠ %
مركبات أخرى : ٣٥,٠٠٠ %
الإجمالي: ١٠٠,٠٠٠ %

* رقم تسجيل المركب الكيميائي 2-21-29091



Caution: KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

تحذير: يحفظ بعيدا عن متناول الأطفال

Manufacturing Company: Syngenta Crop protection AG

الشركة المنتجة: شركة سينجنتا للحماية من الآفات

Country of Origin: U.S.A.

بلد المنشأ: أمريكا

refer to inkjet print

انظر إلى الختم المطبوع

رقم التشغيلة / Batch No

تاريخ الانتاج / Manf.date

تاريخ الانتهاء / Exp. date

1 Kg كجم

Product names marked ® or ™, the ALLIANCE FRAME, the SYNGENTA Logo and the PURPOSE ICON are Trademarks of a Syngenta Group Company



EPA Reg # 100-834, EPA Est. 62171-MS-001

Please remove before printing.
Retirez s'il vous plait avant l'impression
Por favor, eliminar antes de imprimir.

Pesticide Description: Barricade 65 WD is preemergence herbicide that provides residual control of many grass and broadleaf weeds in: Established turf grass (Excluding golf course putting greens) lawns and sod nurseries; Containers, filed-grown and landscape or ornamentals; Conifer and hardwood seedling nurseries; Established perennials and wild flowers planting; Non crop areas including planting on managed rights-of-ways for transport systems and utilities (including roadways, railways, and equipment yards); Facilities including substation, tank farms, pumping station, parking and storage areas, and un-grazed fence rows; Christmas trees, farms. Barricade control susceptible weeds by preventing growth and development of newly germinated weed seeds. 88Weed control is most effective when Barricade 65 WG is activated by at least 0.5 inch of rainfall or irrigation or shallow incorporation (1-2 inch) before weeds germinate and within 14 days following application.

First aid: If in Eyes, Hold eye open and close slowly and gently with water for 15-20 minutes, remove contact lenses, if present after the first 5 minutes and then continue rinsing the eye, Call poison control center or doctor for treatment advice. If on skin, or cloths, Take off contaminated clothes and rinse immediately with plenty of water for 15-20 minutes. Call poison control center or doctor for treatment advice. If Inhaled, move person to fresh air, if person is not breathing call ambulance and then administer artificial respiration preferably mouth-to-mouth, call poison control center or doctor for treatment advice. If swallowed: Call poison control center or doctor immediately for treatment advice. Don't give any liquid to person. Don't induce vomiting unless you told so by poison control center or doctor. Don't give anything by mouth to a conscious person.

Antidote: No specific antidote. Treat symptomatically.

وصف المبيد: منتج باريكيد 65 ديلو جي مبيد أعشاب لمكافحة الأعشاب الضارة الكثيفة عريضة الأوراق قبل الإنبات في: المسطحات الزراعية الخضراء، باستثناء المساحات الخضراء في ملاعب الجولف، والمروج والمساحات الخضراء، نباتات الزينة التي تُزرع في الأحواض أو التي تنمو في الحقل أو في المساحات الخضراء الطبيعية، المخروطيات ومشاتل أشجار الخشب الصلب. مزارع النباتات المعمرة والأزهار البرية، المساحات غير المزروعة بالمحاصيل وتشمل المزروعات الخاصة بنظم ومرافق النقل المزروعة على جانب الطرقات بما فيها الطرقات وقارعات الطريق وحلويات السكة الحديد ومحطات الشحن وتشمل المحطات الفرعية ومحطات صهاريج الوقود ومحطات الضخ وساحات الانتظار والتخزين والمزروعات على جانب الأسوار ومزارع أشجار عيد الميلاد. يستخدم باريكيد 65 ديلو جي للتحكم في الأعشاب الضارة المستهدفة حيث يمنع بذور تلك الأعشاب حديثة الإنبات من النمو والتطور. تصبح مكافحة الأعشاب أكثر فاعلية عند تعديتها اليدوية في مقدار 0.5 بوصة على الأقل من مياه الأمطار أو مياه الري أو بالاستخدام السطحي 1 إلى 2 بوصة قبل إنبات بذور الأعشاب في خلال 14 يومًا بعد الاستخدام.

الإسعافات الأولية:

في حالة إصابة العينين: حافظ على العين مفتوحة وانضفها 20 دقيقة جيدًا بكمية وفيرة من الماء الجاري لمدة 15 دقيقة الفعالة إن وجدت بعد مرور الـ 5 دقائق الأولى ثم تابع الغسل. الاتصال بأحد مراكز السموم أو الطبيب للملاج. في حال ملامسة الجلد أو الملابس: خلع الملابس الملوثة وشطف الجلد على الفور بكمية وفيرة من المياه لمدة 10 - 20 دقيقة. الاتصال بأحد مراكز السموم أو الطبيب للملاج. في حال الاستنشاق: نقل الشخص إلى مكان به هواء نقي. في حال القطع تنفس الشخص المصاب يجب الاتصال فورًا بالاسعاف وإجراء تنفس صناعي وينبغي عن طريق الفم. الاتصال بأحد مراكز السموم أو الطبيب للملاج. في حالة الابتلاع: الاتصال بأحد مراكز السموم أو استشارة الطبيب بشأن العلاج. ارتشاف قدر من الماء إذا كان الشخص قادرًا على ذلك. عدم محاولة التقيؤ ما لم يطلب من أحد مراكز السموم أو الطبيب ذلك. يحظر إعطاء الشخص الفانك للوعي أي شيء عن طريق الفم.

الجرعة المضادة: لا توجد جرعة مضادة لعلاج الأعراض حسب ظهورها.

Surface water Advisory:

This product may contaminate water thru drift of spray in wind. This product has high potential for run off for several weeks after application. Poorly draining soil and soil with shallow water tables are more prone to produce run off that contains this product. A level well maintained vegetative buffer strip between area to which this product is applied and surface water features such as ponds, streams and springs will reduce the potential for contamination of water from run off. Run off of this product will be reduced by avoiding application when rain fall is forecasted to occur within 48 hours. Sound erosion control practices will reduce this products contribution to surface water contamination.

Storage & Disposal:

keep the pesticides in its original container inside a well ventilated store house away from food, & children. The container is non refillable. Don't re-use or re fill. Triple rinse containers promptly after emptying by emptying remaining content in spraying tank and drain for 10 seconds. Fill ¼ of container with water and seal the container and rinse for 10 sec. empty rinsate in the spraying tank. Repeat this procedure for 2 times. Offer he container for disposal in designated chemical waste land fill area or burn it.

تعليمات استشارية بشأن المياه السطحية:

قد يلوث هذا المُنْتَج المياه من خلال انجراف الرذاذ بفعل الرياح. ولدى المُنْتَج قدرة عالية على الجريان السطحي لعدة أسابيع بعد الاستخدام. وتعتبر التربة ذات التصريف السيء والتربة ذات سطح الماء الجوفي الضحل من أكثر الأنواع عُرضة لحدوث الجريان السطحي للماء الذي يحتوي على المُنْتَج. وجود شريط نباتي طبيعي ومستقر بين المناطق التي يُستخدم بها المُنْتَج والمياه السطحية مثل البرك والجداول المائية والنباتية يؤدي إلى تقليل احتمال تلوث المياه السطحية الجريان السطحي. وتجنب استخدام هذا المُنْتَج خلال 48 ساعة من توقع هطول أمطار سوف يؤدي إلى تقليل الجريان السطحي. ستؤدي الممارسات السليمة لمكافحة انجراف التربة إلى الحد من تأثير هذا المُنْتَج على تلوث المياه السطحية.

التخزين والتخلص من العبوات:

يُحفظ المبيد بعنائه الأصلية داخل مخزن جيد التهوية بعيداً عن الأطفلة والأعلاف وبعيداً عن الأطفال. العبوة من النوع غير قابل لإعادة الملء، لذا لا تقدم على إعادة استخدامها أو ملئها. افرغ ما تبقى من محتويات العبوة في معدات الرش ثم اترك العبوة لتصفى محتوياتها لمدة 10 ثواني. املا العبوة بـ ¼ حجمها ماء ثم اغدغلقها واستمر في الرج لـ 10 ثواني ثم افرغ محتوياتها في خزان الرش. كرر هذه الخطوة مرتين. يمكن بعد ذلك التخلص من العبوة في مكبات القمامة الصحية المصرح بها أو حرقها.

LEFT PAGE
Pages 2, 4, 6, ...
MAXIMUM TYPE AREA
90.5mm x 92.1mm

RIGHT PAGE
Pages 3, 5, 7, ...
MAXIMUM TYPE AREA
90.5mm x 92.1mm

Please remove before printing.
Retirez s'il vous plait avant l'impression
Por favor, eliminar antes de imprimir.

Safety while spraying:

Like all chemical substances, avoid the exposure to the pesticide spray. Masks should be used to cover the nose and mouth during spraying. Eye visors should be worn when spraying upwards, or in treated areas. Do not apply directly on food. Avoid applying the pesticide over rivers or water inhabited by fish. The disposal of the excess pesticide spray mixture should be in accordance with the approved procedures agreed upon, and in the areas specified for this issue. Wash your body, change your clothes and wash your work clothes. Do not refill the container after use. Puncture and dispose it according to the set regulations. Keep the original container of the pesticide closed when not in use. Do not store near food. Keep out of the reach of children.

Environmental Hazardous: Don't apply directly to water or to areas where surface water is present or to intertidal area below the mean high water mark. Don't contaminate fresh water source with this products spraying or spray leftover. Do not graze or feed clipping from treated turf areas to animals. Do not apply Heritage action to turf by air. Heritage action is extremely photo-toxic to certain apple and crab apple varieties, Extreme care must be used to prevent injury to apple and crab apple trees.

السلامة عند الرش: كما هو متبع مع جميع المواد الكيميائية تجنب ملامسة رذاذ الرش. يجب وضع كمامة لتغطية الأنف والفتحة. يجب ارتداء واقي للعيون عند الرش إلى اعلى أو في الأماكن المحصورة. لا ترش مباشرة نحو الطعام. تجنب رش المبيد فوق الإنهار أو في المياه الأمله بالأسماك. يجب التخلص من محلول الرش الفائض عند الإستعمال حسب الإجراءات الموافق عليها وفي الأماكن المخصصة لذلك. اغتسل غير ملايسك اغسل ثياب عمك: لا تعيد إستعمال العبوة بعد إفراغها. اقطع او اتقب العبوة وتخلص منها حسب القوانين الموضوعه. احفظ المبيد في عبوته الاصلية محكم الإغلاق بعيد عن متناول الأطفال و أماكن تخزين الطعام.

المخاطر البيئية:

لا تضع المُنْتَج مباشرة إلى الماء أو في المناطق التي تحتوي على مياه سطحية أو في المناطق التي تضع ضمن علامة ذروة المد. احرص على عدم تلويث المياه التنظيفة عند التخلص من الماء المستخدم في غسل المعدات أو المياه بالمنتجات الملوثة. لا تستخدم ناتج قص المسطح المعالج كغلف للحيوانات. لا تستخدم المُنْتَج على المسطح الأخضر باستخدام ماكينات الرش الجوية. مبيد هيريتيدج أكشن شديد السُمُية بالنسبة لبعض أصناف التفاح. ولذا يجب توخي أقصى درجات العناية والحذر لمنع إصابة أشجار التفاح بأصنافها المتنوعة.

Precautionary Statement:

Hazard to Humans and domestic animals. Cautious Harmful if inhaled or absorbed through the skins. Avoid contact with skin, eyes, or clothing. Avoid breathing the dust. Prolonged or frequently repeated skin contact may cause allergic reaction in some individual.

PPE:

Applicators and other handlers must wear long sleeved shirts and long pants. Chemicals resistant gloves such as butyl rubber >14mm, or neoprene rubber > 14 mm, or nitrile rubber >14 mm. Socks plus socks. Follow manufacturer's instructions for cleaning/maintaining PPE. If no such instructions for washable exists, use detergent and hot water. Keep and wash PPE separately from other laundry.

Safety while spraying:

Like all chemical substances, avoid the exposure to the pesticide spray. Masks should be used to cover the nose and mouth during spraying. Eye visors should be worn when spraying upwards, or in treated areas. Do not apply directly on food. Avoid applying the pesticide over rivers or water inhabited by fish. The disposal of the excess pesticide spray mixture should be in accordance with the approved procedures agreed upon, and in the areas specified for this issue. Wash your body, change your clothes and wash your work clothes. Do not refill the container after use. Puncture and dispose it according to the set regulations. Keep the original container of the pesticide closed when not in use. Do not store near food. Keep out of the reach of children.

بيانات تحذيرية:

المخاطر التي يسببها المنتج للإنسان والحيوانات الأليفة. تحذير هذا المنتج ضار في حال استنشاقه أو حال امتصاصه عبر الجلد. تجنب ملامسة المنتج للبشرة والعيون والملابس. تجنب استنشاق الغبار. قد يؤدي الاستخدام الدائم والمتكرر للمنتج إلى تهيج البشرة في بعض الحالات.

معدات الوقاية الشخصية:

يجب على العاملين القائلين على استخدام المنتج أو مناوئته. ارتداء: قفصان طويلة الأكمام وسراويل طويلة. قفازات مطاطية مقاومة للكيماويات- مثل القفازات المصنوعة من مطاط البوتيل > 14 مل أو مطاط النيتريل > 14 مل. الجذبة وجوارب. اتبع تعليمات جهة التصنيع الخاصة بتطهير معدات الوقاية الشخصية أو صيانتها. في حالة عدم وجود تعليمات بشي

يُمكن استخدام مادة منظفة والماء الساخن. ويجب غسل ملابسك وارتداء ملابس نظيفة. في حالة عدم وجود تعليمات بشي

السلامة عند الرش:

كما هو متبع مع جميع المواد الكيميائية تجنب ملامسة رذاذ الرش. يجب وضع كمامة لتغطية الأنف والفتحة. يجب ارتداء واقي للعيون عند الرش إلى اعلى أو في الأماكن المحصورة. لا ترش مباشرة نحو الطعام. تجنب رش المبيد فوق الإنهار أو في المياه الأمله بالأسماك. يجب التخلص من محلول الرش الفائض عند الإستعمال حسب الإجراءات الموافق عليها وفي الأماكن المخصصة لذلك. اغتسل غير ملايسك - اغسل ثياب عمك. لا تعيد إستعمال العبوة بعد إفراغها. اقطع او اتقب العبوة وتخلصها حسب القوانين الموضوعه. احفظ المبيد في عبوته الاصلية محكم الإغلاق بعيد عن متناول الأطفال و أماكن تخزين الطعام.

Please remove before printing.
Retirez s'il vous plait avant l'impression
Por favor, eliminar antes de imprimir.

LEFT PAGE
Pages 2, 4, 6
MAXIMUM TYPE AREA
90.5mm x 92.1mm

RIGHT PAGE
Pages 3, 5, 7, 1
MAXIMUM TYPE AREA
90.5mm x 92.1mm

User safety recommendations:

Users should wash hand before eating, drinking, chewing gum, using tobacco or using the toilets. Remove clothing/PPE immediately if pesticide gets inside. Then wash thoroughly and put clean clothing. Removed PPE immediately after handling this products. Wash the outside of gloves before removing. As soon as possible, wash thoroughly and changes into clean clothing.

Environmental Hazardous:

Don't apply directly to water or to areas where surface water is present or to intertidal area below the mean high water mark. Don't contaminate fresh water source with this products spraying or spray leftover.

Storage & Disposal:

Keep the pesticides in its original container inside a well ventilated store house away from food & children. The container is non refillable. Don't re-use or re fill. Triple rinse containers promptly after emptying by emptying remaining content in spraying tank and drain for 10 seconds. Fill ¼ of container with water and seal the container and rinse for 10 sec. empty rinsate in the spraying tank. Repeat this procedure for 2 times. Offer he container for disposal in designated chemical waste land fill area or burn it.

WARRANTY:

SYNGENTA warrants that this product conforms to the chemical description on the label and is reasonably fit for the purposes stated in the Directions for Use.

User's risk:

Since the manufacturer cannot control the application, use, storage or processing of the product, the user bears the risk for damage resulting from factors beyond the manufacturer's control.

توصيات خاصة بسلامة المُستخدم:

يتعين على المُستخدم: غسل اليدين قبل تناول الطعام أو الشراب أو مضغ البان أو تدخين التبغ أو استخدام المرحاض. التخلص من معدات الوقاية الشخصية عقب الانتهاء من استخدام المُنتج على الفور. مع مراعاة غسل القفازين جيداً قبل خلعهما. كما يجب الاغتسال بالكامل وارتداء ملابس نظيفة بأسرع وقت ممكن.

المخاطر البيئية:

لا تضع المُنتج مباشرة إلى الماء أو في المناطق التي تحتوي على مياه سطحية أو في المناطق التي تضع ضمن علامة ذروة المد. احرص على عدم تلويث المياه النظيفة عند التخلص من الماء المستخدم. تجنب التخلص من المبيدات أو المياه بالمنتجات الملوثة.

التخزين والتخلص من العبوات:

يحفظ المبيد بعبواته الأصلية داخل مخزن جيد التهوية عن الأطفال والأخلاف وبعيداً عن الأطفال. العبوة من النوع غير قابل لإعادة العليء، لذا لا تقدم على إعادة استخدامها أو ملئها. أفرغ ما تبقى من محتويات العبوة في معدات الرش ثم اترك العبوة لتتصفى محتوياتها لمدة 10 ثواني. املاً العبوة ب ¼ حجمها ماء ثم اعد غلقها واستمر في الرج ل 10 ثواني ثم أفرغ محتوياتها في خزان الرش. كرر هذه الخطوة مرتين. يمكن بعد ذلك التخلص من العبوة في مكبات القمامة الصحية المصحر بها أو حرقها.

الضمان:

تضمن سينجنتا أن هذا المبيد يتوافق مع المواصفات الكيميائية المذكورة علي الملصق وأنه يتناسب مع ما ذكر في توصيات الإستعمال.

مسؤولية المُستعمل:

يتحمل المُستعمل مسؤولية كل الأخطار والأضرار الناتجة عن عوامل ليست من إرادة المصانع، لا يتحمل المصانع أي ضرر ناتج عن استعمال أو تخزين غير مطابقين للتوصيات.

LEFT PAGE
(Pages 2, 4, 6...)

MINIMUM TYPE AREA
90.5mm x 92.1mm

Usage الاستخدامات

Treated area المساحة المعالجة	Application Rate (Acre) معدل الاستخدام (للفدان)	Turf species نوع السطح الأخضر
22000 - 9600 قدم مربع 2044 - 892 متر مربع	1,0 - 2,3 رطل/ فدان 0,45 - 1,04 كجم/ فدان	Bermuda grass, Bahia grass, Centipede grass, Kikuyu grass, Seashore paspalum, St. Augustine grass, Tall fescue (inc. turf type), Zoysia grass برمودا جراس - باهيا جراس - سينتبيد جراس - كيكويو جراس - شيشور باسپالم - سانت اوجستين جراس - عشب فيسكيو الطويلة - زوسيا جراس
44000 - 14700 قدم مربع 4088 - 1774 متر مربع	0,5 - 1,5 رطل/ الفدان 0,23 - 0,52 كجم/ فدان	Buffalo grass, Kentucky Blue Grass, Perennial Rye Grass بافانو جراس - كنتكي جراس الأزرق - راي جراس الموسمي
44000 - 14700 قدم مربع 4088 - 1774 متر مربع	0,5 - 1,5 رطل/ الفدان 0,23 - 0,52 كجم/ فدان	حشيشة فيسكيو الناعمة Fine Fescue
44000 - 22000 قدم مربع 4088 - 2044 متر مربع	0,5 - 1,5 رطل/ الفدان 0,23 - 0,52 كجم/ فدان	Creeping bentgrass (0.5 inch or more in height) حشيشة بيتنجراس الزاحفة (ارتفاع 0.5 بوصة أو أعلى)

Application Rate (Lbs product/Acre) معدل الاستخدام (رطل للفدان)	Plant treatment معاملات النباتات
1,0 - 2,3 رطل/ الفدان 0,45 - 1,04 كجم/ فدان	Non Crop areas (Including Ornamentals) المناطق الخالية من المحاصيل بما في ذلك نباتات الزينة
1,0 - 2,3 رطل/ الفدان 0,45 - 1,04 كجم/ فدان	Conifer and Hardwood seedling nurseries شتلات المخروطيات والخشب الصلب
0,75 رطل/ الفدان 0,34 كجم/ فدان	Southern pine seedbeds مشاتل الصنوبر الجنوبي
0,75 - 1,5 رطل/ الفدان 0,34 - 0,68 كجم/ فدان	Hardwood seedbeds: Oak (Quercus sp), sweat gum, Green ash شتلات الخشب الصلب: اصناف البيلوط، الصمغ العلو، والرماد الأخضر

Safety Period (Restricted Entry Interval – REI): Don't enter or allow worker entry into treated areas for 12 hours manufacturer's control.

فترة الامان: يحظر الدخول إلى أي منطقة تجرى مُعالجتها أو السماح بدخول أي عامل ل خلال 12 ساعة.

L1029627 4-25-17 SCP 01-00 (5-2-17)
BARRICADE 65 WG 6X1 KG - Base Label
SU AGI 60357 - SPC 6704...

AGI 362042
Colors - PMS Black, 349, 368, 166,
UV Optical Brite Varnish

L1029627 - IAEM/04V - PPE 4080630

 **Barricade 65 WG**
Herbicide

باريكيد® 65 جبيبات

جبيبات قابلة للبلل

جبيبات قابلة للبلل

COMPOSITION:

Prodiamine * 65.00%

Other ingredient 35.00%

Total 100.0%

* CAS No 29091-21-2

تكوين:

بروديامين * 65.00%

مركبات أخرى : 35.00%

الاجمالي: 100.0%

* رقم تسجيل المركب الكيميائي 29091-21-2



Caution: KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

تحذير: يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال

Manufacturing Company: Syngenta Crop Protection AG

الشركة المنتجة: شركة سينجنتا لوقاية المزروعات

Country of Origin: U.S.A.

بلد المنشأ: امريكا

Printed to inkjet print

انشر إلى الحتم المطبوع

رقم التشغيل / Batch No.

تاريخ الإنتاج / Manif. date

تاريخ الانتهاء / Exp. date

Please remove before printing.
Retirez s'il vous plaît avant l'impression
Por favor, elimínelos antes de imprimir.